
Protokół Nr XXXVIII/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 17 grudnia 2009 roku 
 

Otwarcia obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał 
Przewodniczący Rady Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pani Sekretarz 
- zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przyznania 
wynagrodzenia dla Burmistrza z tytułu kosztów zarządu projektem pn. „Edukacja – 
inwestycją w młode pokolenie”. 
Projekt jest realizowany w Gimnazjach Sędziszów i Boleścice w okresie Październik 
209 do lipiec 2010, w projekcie przewidziano koszty zarządu projektem dla osób 
uprawnionych do podejmowania decyzji wiążących w stosunku do beneficjenta u nas 
dotyczy to Burmistrza, dla którego przyznanie wynagrodzenia jest kompetencją Rady. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały jako pkt 4 porządku obrad. 
Głosowanie 12 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy. 
3. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XXXVII/341/2009 z dnia 30 

listopada 2009r w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 

4. Uchwała w sprawie przyznania wynagrodzenia Burmistrzowi z tytułu kosztów 
zarządu projektem pn. „Edukacja – inwestycją w młode pokolenie”. 

5. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 2 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy: 
W związku z tym, że opóźnia się refundacja z Urzędu Marszałkowskiego a my już 
dziś musimy zapłacić faktury a brakuje pieniędzy, przenosimy środki zgodnie z 
załącznikiem nr 2 do uchwały, który pokazuje z jakich zadań zabieramy środki  a 
przeznaczamy na inwestycję. Kwotę 419 zł przenosimy na ubezpieczenie sprzętu 
komputerowego w świetlicy w Mstyczowie. 
Odczytała treść uchwały. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XXXVIII/352/2009 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał jaki sprzęt elektroniczny mają w OSP Mstyczów? 



Pani Skarbnik 
- są to komputery  pozyskane z Programu wioska internetowa. 
Ad. 3 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę własną nr XXXVII/241/2009 w sprawie 
określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych i zwolnień 
w tym podatku. W związku z zaistniałą pomyłką przy określaniu poszczególnych grup 
pojazdów w zał. 1 i 2 do uchwały, konieczne jest wprowadzenie zmiany. 
Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr XXXVIII/353/2009 
Ad. 4 
Pani Sekretarz 
- nadzór nad realizacją Projektu sprawuje Burmistrz. Ustawa o pracownikach 
samorządowych traktuje sytuację Burmistrza tak, że wszystkie wynagrodzenia dla 
Burmistrza są przyznawane przez Radę. 
Odczytała projekt uchwały w sprawie przyznania wynagrodzenia Burmistrzowi z 
tytułu kosztów zarządu projektem pn. „Edukacja – inwestycją w młode pokolenie”. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XXXVIII/354/2009 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                             Na tym protokół zakończono 


